
























Afdelingsmøde 2016 
Dagsorden og referat fra afdelingsmøde i afd. 12 – Bymosevej den 6.9.16 

1 Velkomst ved afdelingsbestyrelsen Søren Bøndergaard Tofte byder som formand 
for afdelingsbestyrelsen velkommen. 

2 Valg af dirigent Søren Bøndergaard Tofte er dirigent. 

3 Valg af stemmeudvalg Magnus Hermann Haraldsson og Ida Høyrup 
udgør stemmeudvalget. 

4 Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens 
beretning 

 Der er afholdt forskellige fester 

 Markering af parkeringspladser er 
blevet gennemført 

5 Behandling af indkomne forslag Forslag 1: 
 
JA, antal stemmer: 17 
NEJ, antal stemmer: 13 
Vedtaget 
 
Forslag 2: 
 
JA, antal stemmer: 28 
NEJ, antal stemmer: 2 
Vedtaget 

6 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for 
det kommende år 

Morten Kraft beretter om de vigtigste 
punkter i budgettet og langtidsplanen. 
 
Godkendt 

7 a. Valg af 2 medlemmer til 
afdelingsbestyrelsen for 2 år 

Martin Vallentin Jacobsen er på valg. 
Augustino Hezron Kinyangadzi genopstiller 
ikke. 
 
Magnus Hermann Haraldsson og Martin 
Vallentin Jacobsen vælges. 

 b. Valg af 1 medlem til 
afdelingsbestyrelsen for 1 år 

Ida Høyrup vælges. 

 c. Valg af 2 suppleanter til 
afdelingsbestyrelsen for 1 år 

Freja Gry Jacobsen og Line Hornbech 
Rosendahl Poulsen opstiller og vælges. 

8 Eventuelt Der spørges om mulighed for opsætning af 
læhegn. Dette er ikke muligt i øjeblikket, men 
retten kan vedtages, hvis der bliver søgt om 
det. 
 



Det påpeges, at folk bruger terrasserne som 
gangstier, hvilket er generende. Brug derfor 
venligst de stier, og gå ikke på folks terrasse. 
 
Det efterspørges, om afdelingens beboere 
kan få at vide i forholdsvis god tid, hvornår 
der bliver ordnet ukrudt mm. 
 
Myrer: Hvis der er problemer med myrer, 
skal man kontakte afdelingen. Line skriver e-
mail til afdelingen med Morten Kraft på cc. 
 
Det er noteret, at afdelingen skal huske at få 
taget et billede med de nye indvalgte. 

 


